
Město Klecany

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města,  
které se konalo dne 23. 5. 2022 

                                                                                        
Čas zahájení 18:18 hod. 

Starosta Daniel Dvořák v sále Kulturního centra Rychta přivítal přítomné členy zastupitelstva města 
a občany na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno starostou města.  
 Informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského úřadu dne  
12. 5. 2022 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas v souladu  
s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu s článkem 3 
Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen zastupitelům 5. 5. 2022. 
Dále starosta upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude uveřejněn na webových 
stránkách města. 
Podle prezenční listiny je přítomno 13 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 
usnášeníschopné.  
Omluvili se 2 členové zastupitelstva: Mgr. Pavel Kotrba, Mgr. Roman Binder. 
Dále bylo přítomno 6 občanů – převážně dobrovolných hasičů. 

Hlasování bude prováděno v pořadí: 
PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je paní Jana Langová. 

1) Starosta navrhl tři členy zastupitelstva města do návrhové komise: 
Ing. Kristýna Holubová, Jan Čepelka, David Ledvinka  

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          
     
2) Starosta navrhl dva členy zastupitelstva města za ověřovatele zápisu:  

Martin Hora, Jiří Medek 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

3) V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany 
starosta předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:  

1. Schválení programu zasedání Zastupitelstva města Klecany 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Stanovení počtu členů zastupitelstva obce 
4. Fond podpory včasné přípravy projektů EU 2021+ a NIP 
5. Přijetí dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z Programu 2022 pro 

poskytování dotace z rozpočtu Středočeského kraje na zásahové vozidlo SDH 
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6. Změna zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy Klecany, Základní umělecké 
školy Klecany a JSDH Klecany – změna adresy zřizovatele 

7. Rozpočtové opatření č. 2/2022  
8. Plánovací smlouva – Sport Klecany, s. r. o. 
9. Koupě pozemku p. č. 187/13, k. ú. Klecany  
10. Plán financování a obnovy kanalizační infrastruktury      
11. Schválení činnosti zastupitele na úseku státní správy 
12. Volba přísedící k Okresnímu soudu Praha-východ 
13. Informace 
14. Diskuze 
15. Schválení přehledu přijatých usnesení  
16. Závěr    

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 
programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení 
programu zasedání: 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          
            
Starosta informoval přítomné, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od 
zasedání a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým 
záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je 
na předsednickém stolku k nahlédnutí. 

4) Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

5) Dotazy, připomínky a podněty občanů  
Starosta v souladu s čl. 7 odst. 7) Jednacího řádu Zastupitelstva města zahájil blok dotazů, podnětů  
a připomínek občanů. 
Přihlásil se p. Kříž s dotazem, jak se vyvíjí situace s prostorem pro cyklisty u čističky odpadních 
vod. Odpověděl starosta, že zatím čekáme na vyjádření České inspekce životního prostředí, kterému 
se podřídíme.  
Dále se p. Kříž zeptal, na nepovolenou stavbu domu v Klecánkách. Odpověděl p. Hora, že je 
zahájeno řízení o odstranění stavby. 
Nikdo další se již nepřihlásil, proto starosta přistoupil k dalšímu bodu jednání. 

6) Stanovení počtu členů zastupitelstva obce 
Slovo měl starosta. Připomenul, že 85 dnů před komunálními volbami je nutno podle § 67 a § 68 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích stanovit počet zastupitelů pro další volební období. Navrhl 
zachovat počet 15. 
Nikdo neměl námitky ani připomínky, proto dal hlasovat o usnesení následujícího znění: 
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Zastupitelstvo města Klecany schvaluje stanovení počtu zastupitelů města Klecany pro volební 
období 2022–2026 na 15 členů Zastupitelstva města Klecany. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO    

       

7) Fond podpory včasné přípravy projektů Evropské unie 2021+ a Národního investičního 
plánu  
Starosta přešel k projednání dalšího bodu zasedání. Jedná se o příspěvek Středočeského kraje na 
projektovou dokumentaci a inženýrskou činnost akce „Veřejný prostor a parkoviště pod Rychtou 
Klecany“. Poskytnutí dotace ve výši 200 000,- Kč schválilo zastupitelstvo kraje, zastupitelstvo 
města by mělo schválit její přijetí. Starosta a místostarosta stručně představili projekt. 
Nikdo další neměl dotaz ani připomínku, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje z Fondu podpory 
včasné přípravy projektů EU 2021+ a NIP ve výši 200 000,- Kč, číslo žádosti FVP/RMO/
045713/2021, název: PD a IČ – Veřejný prostor a parkoviště pod Rychtou Klecany a schvaluje 
uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

8) Přijetí dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z Programu 2022 pro poskytování 
dotace z rozpočtu Středočeského kraje na zásahové vozidlo SDH  
Slovo měl starosta. Opět se jedná o schválení přijetí dotace. Podařilo se nám získat dotaci na 
zásahové vozidlo pro JSDH ve výši 2,5 mil. Kč od Ministerstva vnitra (HZS) a kofinancování  
1 mil. Kč od Středočeského kraje. Na schválení dotace od Ministerstva vnitra ještě čekáme (na 
oficiální oznámení), od Středočeského kraje ji máme již schválenou.  Nové zásahové vozidlo má 
nahradit Tatru, kterou jsme pořizovali z dotace cca před 5 lety. 
Slova se ujal velitel hasičů. Nové zásahové vozidlo vyjde cca na 7-8 mil. Kč, má nahradit Karosu. 
Na financování jeho koupě je několik zdrojů – dotace z kraje, dotace z Ministerstva vnitra, rozpočet 
města, prostředky z prodeje nepojízdného auta Karosa (Liaz 101 CAS 25) a dosud pojízdné Tatry 
138, příspěvky na transparentním účtu hasičů, na kterém je nyní cca 87 tis. Kč. 
Dále hasiči objasnili, proč potřebují nové zásahové vozidlo. V dosud používané Tatře jsou pouze  
3 místa pro zasahující hasiče, proto při každém výjezdu musejí do zásahu přihlašovat i transportní 
vozidlo Ford Tranzit, které veze další zasahující hasiče. V budoucnu by transportní vozidlo bylo 
využíváno na převoz evakuovaných osob a materiálu. Nové zásahové vozidlo bude mít 8 míst pro 
zasahující hasiče. 
Zásahové vozy se dodávají cca 15 měsíců od podpisu smlouvy, protože se na podvozek dodělávají 
nástavby na objednávku. Budeme muset žádat o prodloužení termínu realizace akce. 
Starosta vyslovil pochvalu hasičům za jejich činnost. K pochvale se přidali i p. Kříž. 
Nikdo další neměl dotazy ani připomínky, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje prostřednictvím 
veřejnoprávní smlouvy z Programu 2022 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského 
kraje – Středočeský Fond podpory dobrovolných hasičů a složek IZS formou kofinancování 
účelových investičních dotací v rámci programu dotace pro jednotky SDH obcí na rok  
2021 – Pořízení nové cisternové automobilové stříkačky na základě podané žádosti  
o poskytnutí dotace ev. č. HAS/CAS/047623/2022, a to v celkové výši 1 000 000,- Kč  
a schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

9) Změna zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy Klecany, Základní umělecké školy 
Klecany a Jednotky sboru dobrovolných hasičů Klecany – změna adresy zřizovatele  
Městský úřad a město změnily adresu z Do Klecánek 52 na U Školky 74, toto je třeba opravit i ve 
zřizovacích listinách ZŠ a MŠ Klecany, ZUŠ A JSDH.  
Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto dal starosta hlasovat postupně o 3 usneseních: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zřizovací listiny Základní školy a Mateřské školy 
Klecany – adresa sídla zřizovatele se mění z Do Klecánek 52, 250 67 Klecany na U Školky 74, 
250 67 Klecany. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zřizovací listiny Základní umělecké školy  
Klecany – adresa sídla zřizovatele se mění z Do Klecánek 52, 250 67 Klecany na U Školky 74, 
250 67 Klecany. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zřizovací listiny JSDH Klecany – adresa sídla zřizovatele 
se mění z Do Klecánek 52, 250 67 Klecany na U Školky 74, 250 67 Klecany. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

10) Rozpočtové opatření č. 2/2022  
Slovo měl starosta. Je nutné projednat změny v rozpočtu města. Jedná se o úpravy rozpočtu dle 
skutečných příjmů a výdajů, v materiálech zastupitelé obdrželi tabulku a komentář k rozpočtovému 
opatření, kde jsou jednotlivé položky vysvětleny. K navrhovanému rozpočtovému opatření se sešel 
finanční výbor, o výsledku jednání nás bude informovat předsedkyně finančního výboru  
Ing. Holubová. 
Ing. Holubová řekla, že k navrhovanému rozpočtovému opatření neměli členové finančního výboru 
při jeho projednávání připomínky ani návrhy na změnu. 
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Starosta dal hlasovat o usnesení následujícího znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2022 v navrženém znění. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

Odešli hasiči, zbyli 2 občané. 

11) Plánovací smlouva Sport Klecany s. r. o. 
Slova se ujal místostarosta Kurhajec. Zastupitele se záměrem vybudování sportovního areálu již 
zástupci investora seznámili na minulém jednání i pracovních schůzkách. Po několika úpravách 
návrhu plánovací smlouvy, která byla konzultována i mezi právními zástupci obou stran, jsme se 
dobrali k tomuto finálnímu textu, který nyní projedná zastupitelstvo. 
Nikdo neměl dotazy ani připomínky, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis plánovací smlouvy upravující spolupráci mezi 
městem Klecany a společností Sport Klecany při realizaci záměru výstavby „Novostavba 
sportovního areálu“ na pozemku parc. č. 516/2 k. ú. Klecany se společností Sport Klecany  
s. r. o., IČ 05737176, místem podnikání Na Hradišti 224/4, 250 67 Klecany. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

12) Koupě pozemku p. č. 187/13, k. ú. Klecany  
Slovo měl stále místostarosta Kurhajec. V tomto bodě se bude jednat se o pozemek, na kterém je 
chodník mezi květinářstvím a pizza stánkem. Pozemek p. č. 187/13 o výměře 220 m2, způsob 
využití zahrada, bude oddělen od pozemku p. č. 187/1 (zahrada pana Neumanna).  Pan Neumann 
město dlouhodobě upozorňuje, že mu v minulosti zabralo část pozemku a vybudovalo na něm 
chodník, nyní je příležitost tento majetkoprávní vztah vyřešit, pan Neumann je ochoten pozemek 
prodat za odhadní cenu, která byla stanovena znaleckým posudkem na 136 400,- Kč (620,- Kč/m2). 
Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje znění a podpis kupní smlouvy na část pozemku č. parc. 187/13, 
k. ú. Klecany dle geometrického plánu č. 1948-111/2019 vypracovaného Ing. Monikou 
Němečkovou, Horňátecká 788/12, 182 00 Praha 8 od Bc. Ondřeje Neumanna, bytem 
Záhřebská 2468/4, 616 00 Brno, za cenu 136 400,- Kč dle znaleckého posudku ceny obvyklé  
č. 27/3497/20 vypracovaného Ing. Janem Fujáčkem, Čenkov 216, Odolena Voda. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

13) Plán financování a obnovy kanalizační infrastruktury  
Slovo měl nadále místostarosta. Plán financování a obnovy kanalizační infrastruktury musí město 
vypracovat v souladu s podmínkami přidělené dotace na čističku odpadních vod. Návrh dokumentu 
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byl odeslán ke konzultaci poskytovateli dotace, výsledek ještě nemáme k dispozici, proto pouze 
vezmeme na vědomí informaci o přípravě tohoto dokumentu a budeme schvalovat na dalším 
zasedání zastupitelstva města. 
Místostarosta dal hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přípravě Plánu financování a obnovy 
kanalizační infrastruktury. 

14) Schválení činnosti zastupitele na úseku státní správy  
Slovo měl místostarosta Kurhajec. Pracovník stavebního úřadu pan Martin Hora je zároveň 
zastupitelem města Klecany, a proto je podle kontroly z Krajského úřadu třeba schválit činnost 
zastupitele na úseku státní správy každý rok znovu. Místostarosta navrhl hlasovat o usnesení 
následujícího znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření pracovněprávního vztahu s panem Martinem Horou 
na úseku státní správy. 

Hlasování: 12-0-1 (Hora)  SCHVÁLENO          

15) Volba přísedící Okresního soudu Praha-východ  
Slovo měl i nadále místostarosta Kurhajec. Přísedící u okresního soudu musí být schválen 
zastupitelstvem obce, kde má trvalý pobyt. Paní Holušová v této funkci působila již v minulém 
období, nyní je třeba schválit její funkci v období 2022–2026. 
Ing. Holubová objasnila, jaké komplikace paní Holušové přineslo, že se její zvolení neschválilo 
včas. 
Nikdo další neměl připomínky, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města volí paní Mgr. Jarmilu Holušovou, nar. 16. 3. 1955, bytem mám. 
Třebízského 657, 250 67 Klecany, přísedící Okresního soudu Praha–východ. Jedná se  
o znovuzvolení na období 2022–2026. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

16) Informace 
Starosta řekl, že stavební práce ve škole nyní nepokračují, byla dokončena etapa 0.B. Rozšíření 
kapacity bylo před 2 lety počítáno cca 200 mil. Kč, při současných cenách by to bylo cca  
300 mil. Kč. Takovou částku nemůže obec naší velikosti dát sama z rozpočtu, proto před 2-3 lety 
psal o situaci s nedostačující kapacitou naší školy na Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy, 
Ministerstvo financí a premiérovi. Premiér neodpověděl vůbec, ministryně financí napsala, že si 
máme vzít úvěr a z ministerstva školství přišla odpověď, že o situaci vědí a připravují vypsání 
dotací pro školy v prstenci kolem Prahy. Nečekali jsme na dotace a z vlastních ušetřených 
prostředků jsme realizovali etapu 0.A a 0.B. (z bytů třídy, přistavění patra na budovu E), ale dotace 
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zatím vypsaná nebyla. Starosta napsal dopisy znovu. Tentokrát premiér odpověděl a přiložil  
i stanovisko Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Z dopisu je zřejmé, že jsme dobře 
připraveni pro získání dotace a na stupnici rizika, že se děti nebudou do školy vejít, jsme na čísle  
8 z 9. Dotaci by měly získat obce s hodnocením 6 a více.  
P. Kříž se zeptal, zda víme, z jakého materiálu budou spojovací chodníky mezi pavilony. Starosta 
odpověděl, že chodníčky nebudou, budou propojené pavilony, aby se mezi nimi dalo projít suchou 
nohou. P. Kříž upozornil, že panely, které jsou nyní místo chodníčků, jsou pro děti nebezpečné, 
často zakopávají o kovová oka v rozích panelů a spáry mezi panely. Místostarosta řekl, že spáry 
mezi panely byly vysypány kamením, ale postupem času kamení ubývá, a školník situaci neřeší, 
přestože údržba areálu školy je jeho starost. Zastupitelé se nakonec dohodli, že nejlepším řešením 
bude oka a spáry zabetonovat. Místostarosta slíbil, že to zajistí. 
Slovo měl starosta. Informoval o novém dopravním značení ve městě. Na Vinici je doplněno 
vodorovné dopravní značení upozorňující na přednost zprava, v ulici ČSA je na přechodu pro 
chodce u fotbalového hřiště reflexní značení. 
Místostarosta informoval o stavebních pracích v parčíku v ulici Do Kaštan a s tím související 
směnou části pozemku s Kunrtovými, aby mohl vzniknout chodník. 
Pí Pavelková se zeptala, co bude se sloupem uprostřed chodníku. Odpověděl místostarosta, že bude 
přeložený na pozemek města. 
Nikdo se o slovo již nepřihlásil, proto místostarosta přešel k bodu diskuze. 

17) Diskuze 
P. Čepelka se zeptal, jestli se bude rozšiřovat kamerový systém na parkoviště u kostela  
a u zdravotního střediska. Odpověděl starosta, že kamer máme už poměrně dost, ale zbývá ještě 
hodně nepokrytých míst. 
P. Hora se zeptal, jestli budeme čekat na dotaci na úpravy před hasičskou zbrojnicí. Odpověděla  
pí Holubová, že bychom se s projektem Veřejný prostor a parkoviště pod Rychtou Klecany budeme 
čekat na dotaci v oblasti chodníků nebo odtoků vody. Je otázka, jestli a kdy bude nějaká dotace 
vypsána. Dále se p. Hora zeptal, jestli projekt zahrnuje i nájezd do hasičské zbrojnice, který je nyní 
v nevyhovujícím stavu a výstražné zařízení. Odpověděl místostarosta, že původně plánované 
výstražné zařízení nebude realizované, bude jen tabule s informací o výjezdu vozidel. Nájezd do 
zbrojnice je v projektu navržený v kamenné dlažbě, ale o materiálu povrchu lze jednat.  
Nakonec se zastupitelé s hasiči domluvili, že hasiči si nájezd do hasičské zbrojnice opraví sami  
a město proplatí materiál. 
Nikdo další se do diskuze nepřihlásil, proto starosta přešel k dalšímu bodu zasedání. 

15) Schválení přehledu přijatých usnesení  
Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých Zastupitelstvem města 
Klecany na dnešním zasedání. 
Usnesení přečetl za návrhovou komisi p. Ledvinka. 
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Město Klecany

Poté dal starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO          

16) Závěr 
Starosta konstatoval, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo. 
Tímto prohlásil dnešní zasedání za ukončené.  

Zasedání ukončeno ve 19:51 hod. 

Ověřovatelé: 

 ……………………. ……………………. 

 Martin Hora Jiří Medek 

 ……………………. ……………………. 

 Ivo Kurhajec Bc. Daniel Dvořák 

 místostarosta starosta
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